
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie       Sulechów, 12.03.2022 

Pan Radosław Murkowski 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym 
 

Znak: BR.0002.5.2022 

 

Pani Radna / Pan Radny 

Rady Miejskiej w Sulechowie  

 

 

 

Szanowni Państwo,  

Przesyłam informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym: 

1. Reprezentowanie Rady Miejskiej w Sulechowie w następujących wydarzeniach  

i spotkaniach: 

1. W dniu 15.02.2022 roku odbył się pogrzeb mamy prezesa zarządu Sulechowskiego 

Przedsiębiorstwa Komunalnego „SuPeKom” Sp. z o.o. Pana Marka Lelity. Na pogrzebie Radę 

Miejską reprezentowali Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, I 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa, II Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg oraz radni Pan Czesław Grzeszyński, Pan Roman Rakowski, 

Pan Stanisław Kaczmar, Pan Miłosz Brodzikowski, Pani Elżbieta Musiałek, Pan Wojciech 

Szefner oraz Pan Przemysław Pokład.  

2. W dniu 18.02.2022 roku odbyło się spotkanie z Burmistrzem Sulechowa i projektantem w 

sprawie przygotowanego przez niego Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 

Przestrzennego. W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław 

Murkowski, I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa, oraz radni Pan 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Wojciech Szefner, Pan Sebastian Różycki, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan 

Przemysław Pokład. 

3. W dniu 24.02.2022 roku odbyło się pożegnanie Kierownika Biura Rady Miejskiej w 

Sulechowie Pana Mariana Janusza, który przeszedł na zasłużoną emeryturę. W imieniu Rady 

Miejskiej Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, I Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa, II Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Agnieszka 

Szeląg złożyli osobiście podziękowania Panu Marianowi Januszowi za dotychczasową 

wieloletnią współpracę z Radą Miejską.  

4. W dniu 25.02.2022 roku odbyło się spotkanie z inicjatywy radnych Rady Miejskiej w sprawie 

możliwości powołania w Sulechowie Komendy Powiatowej Policji z władzami Gminy 

Sulechów, Trzebiechów, Bojadła, Kargowa, Babimost i Czerwieńsk oraz Starostą Powiatu 

Zielonogórskiego i Komendantem Miejskim Policji w Zielonej Górze. W spotkaniu Radę 

Miejską reprezentowali Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski oraz radni 

Pan Piotr Miszkiewicz, Pan Wojciech Szefner i Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak. 

5. W dniu 03.04.2021 roku odbyły się uroczystości z okazji Narodowego Dnia Pamięci 

„Żołnierzy Wyklętych”. Na uroczystościach Radę Miejską reprezentowali I 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa oraz radni Pan Przemysław 

Mikołajczyk i Pan Wojciech Szefner. 

6. W dniu 04.03.2022 roku odbyła się zwołana na wniosek Burmistrza Sulechowa Pana 

Wojciecha Sołtysa L nadzwyczajna sesja Rady miejskiej w Sulechowie, która dzień wcześniej 

została poprzedzona wspólnym posiedzeniem wszystkich komisji Rady Miejskiej w 

Sulechowie. 

7. W dniu 04.03.2022 roku odbyło się spotkanie w sprawie bieżącej działalności SDK im. F. 

Chopina w Sulechowie oraz OSiR "Sulechowianka" wraz z informacjami dotyczącymi kosztów 

funkcjonowania tych instytucji w najbliższym okresie. W spotkaniu udział wzięli 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, II Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg oraz radni Pan Roman Rakowski, Pan Wojciech Szefner, Pan 

Czesław Grzeszyński, Pan Piotr Bodnar, Pan Wiesław Kołakowski, Pani Krystyna 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Jagodzińska-Kochaniak, Pan Sebastian Różycki, Pan Piotr Miszkiewicz, Pani Elżbieta 

Musiałek oraz Pani Izabela Wojewoda.  

8. W dniu 04.03.2022 roku odbył się pogrzeb wieloletniej działaczki wsi Krężoły Pani 

Bronisławy Opały. Na pogrzebie Radę Miejską reprezentowali Pani Krystyna Jagodzińska-

Kochaniak oraz Pan Piotr Bodnar. 

9. W dniu 08.03.2022 roku odbyło się spotkanie Burmistrza Sulechowa, władz 

Przedsiębiorstwa Komunalnego „SuPeKom” Sp. z o.o. i radnych z prezesem zarządu spółki 

B+C Eco Energia Panem Marcinem Wrąblem w sprawie jego wniosku złożonego o zakup 

działki pod PSZOK.  

10. W dniu 11.03.2022 roku odbyło się spotkanie przewodniczących/przedstawicieli klubów 

Rady Miejskiej w Sulechowie z Burmistrzem Sulechowa w formie wideo konferencji w 

sprawach uchwał kierowanych na najbliższą sesje Rady Miejskiej. W spotkaniu udział wzięli 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, II Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg oraz radni Pan Jan Rerus, Pan Piotr Bodnar, Pani Krystyna 

Jagodzińska-Kochaniak, Pan Piotr Miszkiewicz, Pan Wojciech Szefner.  

11. W dniu 11.03.2022 roku odbyło się spotkanie przedstawicieli klubów Rady Miejskiej w 

Sulechowie w sprawie apelu dotyczącego powołania struktur Komendy Powiatowej w 

Komisariacie Policji z siedzibą w Sulechowie. W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady 

Miejskiej Pan Radosław Murkowski oraz radni Pan Piotr Miszkiewicz, Pan Przemysław Pokład 

i Pan Stanisław Kaczmar. 

2) Interpelacje i zapytania radnych oraz pisma kierowane do Rady Miejskiej od ostatniej 

sesji Rady Miejskiej: 

Informuję, że wszystkie interpelacje i zapytania, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym od 

Państwa Radnych zostały przekazane Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

Wszystkie Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi na nie są publikowane  

w Biuletynie Informacji Publicznej. Wszystkie pisma jakie otrzymuję są do wglądu Państwa 

Radnych w Biurze Rady Miejskiej.  

Wpłynęły następujące pisma, wnioski i interpelacje: 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

1. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Sebastian Różycki złożył na moje ręce zawiadomienie 

o wszczęciu kontroli w Centrum Usług Wspólnych w Sulechowie, zgodnie z planem pracy 

komisji na rok 2022. Zawiadomienie przekazałem Panu Dyrektorowi CUW oraz Panu 

Burmistrzowi. 

2. Pani Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej przekazała Sprawozdania z realizacji strategii 

rozwiązywania problemów społecznych w roku 2021 oraz z realizacji Gminnego programu 

przeciwdziałania i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii 

w roku 2021. Sprawozdania przekazałem Państwu radnym oraz ich rozpatrzenie wprowadziłem 

do porządku sesji w dniu 15 marca 2022 r. 

3. Radny Sebastian Różycki przedłożył następujące interpelacje: 

3.1. w sprawie planu działania w zakresie obniżenia kosztów funkcjonowania basenu OSiR 

„Sulechowianka” w Sulechowie, 

3.2. w sprawie bezpieczeństwa i utrzymania czystości w Parku Sulecha, 

3.3. w sprawie wprowadzenia ewidencji drzewostanu, 

3.4. w sprawie wyznaczenia przejść dla pieszych na ulicach Kościuszki, Bankowej, 

Przemysłowej i Słonecznej w Sulechowie, 

3.5. w sprawie zmiany organizacji ruchu na ulicy Mieszka I w Sulechowie, 

3.6. w sprawie apelu o podjęcie działań wobec właściciela nieruchomości. 

Interpelacje przekazałem Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. Interpelacje 

(ad 3.4 oraz ad 3.5) przekazałem także Przewodniczącemu Komisji Przestrzegania Prawa i 

Ochrony Środowiska celem wydania opinii przez Komisję. Apel stanowiący załącznik do 

interpelacji (ad 3.6.) po przekazaniu do zatwierdzenia pod względem formalno-prawnym 

wprowadziłem do porządku obrad sesji w dniu 15 marca 2022 r. 

4. Burmistrz Sulechowa złożył wniosek o zwołanie sesji. Obrady L sesji Rady Miejskiej w 

Sulechowie zwołałem na dzień 4 marca 2022 r. 

5. Jako radny Rady Miejskiej przedłożyłem Panu Burmistrzowi moje wnioski i uwagi do 

projektowanego Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

6. Radny Sebastian Różycki przedłożył wnioski i uwagi do projektowanego Studium 

Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego. Pismo radnego w tej sprawie 

przekazałem Państwu radnym oraz Panu Burmistrzowi. 

7. Radny Jan Rerus przedłożył wnioski i uwagi do projektowanego Studium Uwarunkowań i 

Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego. Pismo radnego w tej sprawie przekazałem 

Państwu radnym oraz Panu Burmistrzowi. 

8. Radny Zbigniew Trompa przedłożył wnioski i uwagi do projektowanego Studium 

Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego. Pismo radnego w tej sprawie 

przekazałem Państwu radnym oraz Panu Burmistrzowi. 

9. Pismo mieszkanki Sulechowa w sprawie parkowania pojazdów na ulicy Morelowej w 

Sulechowie. Pismo przekazałem do wiadomości Państwu radnym a także z prośbą o udzielenie 

odpowiedzi Panu Burmistrzowi oraz z prośbą o opinię Przewodniczącemu Komisji 

Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska. 

10. Pismo mieszkańca Pomorska w sprawie drogi w sołectwie Pomorsko. Pismo przekazałem 

do wiadomości Państwu radnym a także z prośbą o udzielenie odpowiedzi Panu Burmistrzowi 

oraz z prośbą o opinię Przewodniczącemu Komisji Do Spraw Wsi. 

11. Pismo Burmistrza Sulechowa w sprawie wypracowania zasad dostarczania materiału do 

utwardzania dróg w sołectwach. Pismo przekazałem Państwu radnym do wiadomości oraz z 

prośbą o opinię Przewodniczącemu Komisji Do Spraw Wsi. 

12. Sprawozdanie Straży Miejskiej w Sulechowie z działań podejmowanych w lutym 2022 r. 

Sprawozdanie przekazałem Państwu radnym. 

13. Sprawozdanie z realizacji programu „Sulechowska Karta Seniora” w roku 2021. 

Sprawozdanie przekazałem Państwu radnym. Sprawozdanie wprowadzę do porządku sesji 

planowanej na kwiecień 2022 r. 

14. Sprawozdanie z realizacji programu „Sulechowska Rodzina 3+” w roku 2021. 

Sprawozdanie przekazałem Państwu radnym. Sprawozdanie wprowadzę do porządku sesji 

planowanej na kwiecień 2022 r. 

15. Wniosek Zarządu ROD Kolejarz w Sulechowie o dotację celową. Wniosek przekazałem 

Przewodniczącemu Komisji Budżetu i Gospodarki oraz Państwu radnym. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

16. Pismo mieszkańca miejscowości Cigacice w sprawie zmiany w planie miejscowym. Pismo 

przekazałem Państwu radnym do wiadomości. 

 

               Z poważaniem 

                

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie 

               Pan Radosław Murkowski 


